



Chinese School Andover

P. O. Box 870
Andover, MA 01810

Parent Rules

1. **Be on time to send your kids to school and pickup your kids after CSA classes.**
2. **Every parent has the obligation and responsibility to participate in school operation and management. Each family is required to serve in parent-on-duty program 1-2 times per school year.**
3. **Help your child with homework and learning Chinese the best you can.**
4. **Respect teachers and school staff members. Participate in your child's class activities if requested by the teacher.**
5. **No food or drinks are allowed except in the dinning room.**
6. **No posting or any announcement is allowed without the permission from CSA principal.**
7. **Activities other than the school assigned, both inside and around the school building, are not allowed without the permission from CSA principal.**
8. **Any commercial activities or selling of any kind by either individuals or groups are prohibited without the approval from CSA principal.**
9. **CSA activity membership is required for any adults to participate in any CSA school activities except certain seminars.**

家长守则

1. 准时接送孩子
2. 每一位学生家长有责任，有义务，参与学校管理，运作.每位家长每学期需要值班二至三次，由各家长代表召集。
3. 尽自己最大努力协助孩子做功课学习中文
4. 尊敬老师和校管会，参加班上活动
5. 除一楼餐厅外，学校任何其它地方都不允许吃东西喝饮料。
6. 学校不准许私人张贴广告或其它通知.
7. 未经校长批准，学校不准许任何人在学校任何地方进行任何组织活动
8. 凡有商业团体或个人到学校进行商业活动，请事先与校长联系。
9. 除一些讲座外，成人须有会员证参加所有学校活动.